
P ROTOKÓŁ  NR   XXVII/2020 

 

z posiedzenia XXVI/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 16 grudnia 2020 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego  

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XXVII/2020 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło14 Radnych –Radna Maria Sidor; 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXVII/2020 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XXVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta  

i Gminy Barczewo za lata 2018-2019“ 

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Barczewo  

na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028“ 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2020-2031; 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  

2021-2031; 

9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Barczewo na 2021 rok; 

10) Sprawy różne i wolne wnioski; 

11) Zamknięcie obrad XXVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali raport w materiałach na sesji się z nim zapoznali. 

Radni nie mieli pytań do raportu; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXVII(249)2020 z dnia 16 grudnia 2020 roku 

w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy  

Barczewo za lata 2018-2019“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

 

 



Do punktu 5 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali program w materiałach na sesji się z nim 

zapoznali. 

 

Radny Sebastian Białecki zapytała Panów Burmistrzów czy nie byłoby możliwości dodania tabliczek 

informacyjnych do pomników przyrody na terenie miasta Barczewa? 

 

Radny Piotr Groszkowski zapytał dlaczego dane w raporcie na lata 2021-2023 zawierają dane archiwalne, 

chodzi np. o dane dotyczące odpadów czy powierzchnię geodezyjną. Pan Radny uważa, że raport zawiera 

nieaktualne dane i są to jego subiektywne odczucia. 

 

Odpowiedzi na pytanie udzielił przedstawiciel firmy „Ekoprecyzja”, która przygotowała program. Według 

przedstawionych odpowiedzi program zawiera najbardziej aktualne dane zarówno jeśli chodzi o odpady jak 

też o obszary geodezyjne, do których firma miała dostęp. 

 

Pan Radny Piotr Groszkowski zapytał dlaczego na 2018 roku zatrzymały się dane jeśli chodzi o zbiorniki 

bezodpływowe w Gminie Barczewo? 

 

Przedstawiciel firmy „Ekoprecyzja” przekazał, że nie były dostępne dane za rok 2019. Większość danych za 

2019 rok jest dostępnych dopiero pod koniec 2020 roku. Pan oraz Andrzej Lichocki – kierownik wydziału 

GKiOŚ dodał, że często są problemy z ustaleniem rzeczywistej liczby gospodarstw korzystających ze 

zbiorników bezodpływowych gdyż właściciele posesji na czas nie zgłaszają przyłączenia do tych 

zbiorników; 

 

Radna Halina Bronka poparła pomysł Radnego Sebastiana Białeckiego i zapytała Panów Burmistrzów czy 

bez wpisania oznaczenia tych pomników do programu ochrony środowiska to zadanie może być 

realizowane? 

 

Burmistrz Barczewa przekazał, że oznakowanie tabliczkami pomników przyrody nie jest częścią raportu, to 

jest zadanie które zostanie zrealizowane na bieżąco;  

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXVII(250)2020 z dnia 16 grudnia 2020 roku 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Barczewo  

na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do punktu 6 i 7 porządku obrad przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia do punktu 6 i 7 porządku obrad; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 6 i 7; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXVII(251)2020 z dnia 16 grudnia 2020 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-2031; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia przedstawione zostały przy punkcie 6 porządku obrad; 



 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXVI(252)2020 z dnia 26 listopada 2020 roku 

w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu;  

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 oraz budżetu na 2021 rok przedstawił 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa. 

 

W trakcie wyjaśnień Pan Burmistrz przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą zadań wprowadzonych 

do budżetu na 2021 rok; 

 

Radni podjęli dyskusję w temacie przedstawionych zadań przez Pana Burmistrza i na wszystkie nurtujące 

pytania otrzymali odpowiedzi.W dyskusji udział wzięli Radny Adam Dowgiałło, Radna Halina Bronka, 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka oraz Radna Bogumiła Lisowska; 

 

Link do dyskusj i przedstawionej prezentacji zostanie wprowadzony do protokołu i opublikowanyw 

Biuletynie Informacji Publicznej po dodaniu napisów do transmisji z obrad z sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2031 oraz projektu budżetu na 2021 rok – opinie są pozytywne do obydwu 

projektów. 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 8 i 9; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XXVII(253)2020 z dnia 16 grudnia 2020 roku 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2021-2031; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawione zostały w pkt 8 porządku obrad;  

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXVII(254)2020 z dnia 16 grudnia 2020 roku 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Barczewo na 2021 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa podziękował Radnym Rady Miejskiej za jednogłośność w 

przyjęciu uchwały budżetowej na 2021 rok; 

 

Do punktu 10 

 

Radny Tomasz Kaczor opuścił obrady sesji; 

 

Radny Grzegorz Matłoka zwrócił się do Panów Burmistrzów z prośbą o rozmowy z Powiatem Olsztyńskim 

w sprawie drogi na Maruny.W trakcie trwającej budowy drogi na Barczewko można byłoby położyć nową 

nakładkę czy też poczynić prace konserwatorskie drogi biegnącej do Marun; 

 

Obrady sesji opuścił Radny Bartosz Pontus; 

 

 



Pan Radny Piotr Groszkowski chciał zabrać głos w sprawie budżetu na 2021 rok, jednakże Przewodnicząca 

Rady stwierdziła, że każdy z Radnych miał możliwość zabrania głosu kiedy budżet był przedstawiany. 

Radny Piotr Groszkowski zrezygnował z możliwości zabrania głosu; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka podziękowała Panom Burmistrzom oraz pracownikom Urzędu za 

wystój świąteczny miasta; 

 

Radna Halina Bronjka złożyła świąteczne życzenia mieszkańcom naszej Gminy; 

 

Radny Adam Dowgiałło przekazał, że do 31 grudnia jest możliwość złożenia wniosków o nagrody dla 

sportowców i zachęca do składania tych wniosków. Na bip Urzędu i na stronie internetowej Barczewa 

zamieszczony jest regulamin i wniosek. 

 

Pan Burmistrz przekazał, że jeśli chodzi o ozdoby to większość z nich została naprawiona aby znacznie 

ograniczyć wydatki na ozdoby. Pracownicy Urzędu dokonali napraw tych ozdób. Pan Andrzej Maciejewski 

dodał, że na terenie masta pojawi się jeszcze jedna efektowana ozdoba świateczna; 

 

Pan Burmistrz również złożył życzenia świąteczne dla mieszkańców miasta i Gminy Barczewo; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka podziękowała Panom Burmistrzom, pracownikom Urzędu, Radnym 

Rady Miejskiej i wszystkim mieszkańcom, którzy przyłączyli się w akcję Szlachetnej Paczki;  

 

Pani Halina Bronka w imieniu mieszkańców Barczewa zapytała czy w noc sylwestrową będzie pokaz 

sztucznych ogni oraz zabawa sylwestrowa na placu przed ratuszem? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że nie będzie pokazu fajerwerków ze względu na bezzasadny wydatek. Jeśli chodzi 

o impreze sylwestrową to jej również nie będzie, bo powodowały spożywanie alkoholu w miejscu 

publicznym oraz zaśmiecenie miasta. Ze względu na pandemię również jest to niemożliwe; 

 

Pani Radna Halina Bronka przekazała, że w miesiącu styczniu jak tylko Pan Burmistrz ogłosi konkurs dla 

organizacji pożytku publicznego bedzie można składać wnioski do tego zadania. Na rok 2021 zostały 

zwiększone środki na ten cel. Pani Radna zachęca organizację pozarządowe do składania wniosków. 

Pełnomocnik Pana Burmistrza do spraw organizacji pozarządowych w tym roku jeszcze organizuje 

szkolenia na temat przygotowania takich wniosków. Szkolenia będą się odbywać w formie zdalnej; 

 

Pan Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi Pani Haliny Bronki dodał, że przed ogłoszeniem konkursu dla 

organizacji pozarządowych planowana jest kampania informacyjna łącznie ze szkoleniami dla organizacji, 

które będą aplikowały o środki w konkursie ofert. Na początku stycznia jest planowane ogłoszenie konkusu 

poprzedzone kampanią informacyjną. 

 

 

Do punktu 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady  

XXVII/2020 sesji Rady Miejskiej. 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


